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Protokół  Nr I/2010 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 2 grudnia 2010 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji - 21

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu..

Andrzej  Żelezik  –  jako  radny najstarszy  wiekiem prowadził   I  sesję  Rady Miejskiej  w 
Wołominie kadencji 2010-2014. Powitał wszystkich przybyłych na tą sesję m.in. Starostę 
Powiatu  Wołomińskiego  Piotra  Uścińskiego,  Burmistrza  Jerzego  Mikulskiego, 
Przewodniczącego  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  Zygmunta  Nieznańskiego,  Zastępcę 
Burmistrza  Radosława  Wasilewskiego,  Skarbnika  Gminy  Anitę  Grabowską,  Radcę 
Prawnego Urzędu Miejskiego Annę Leszczyńską - Bankiewicz, Prezesa Przedsiębiorstwa 
Komunalnego Sp. z o.o. w Wołominie i Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Ireneusza 
Maślanego,  Prezesa  PWiK  Jacka  Klepacza,  Członka  Zarządu  PWiK  Wojciecha 
Jankowskiego,  Naczelników  Wydziałów  Urzędu  Miejskiego,  Sołtysów  i  Przedstawicieli 
Zarządów  Osiedli,  Przedstawicieli  lokalnych  mediów,  mieszkańców  gminy  a  przede 
wszystkim radnych elektów. 
Następnie prowadzący oddał głos Przewodniczącemu Miejskiej Komisji wyborczej Panu 
Zygmuntowi Nieznańskiemu

Pkt 1
Zygmunt  Nieznański  –  Przewodniczący  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  wręczył  radnym 
zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Wołominie  na kadencję 2010 – 
2014 .
 
Pkt 2
Prowadzący obrady Andrzej Żelezik o godz. 12.15 stwierdziwszy quorum ( na sali obrad 
jest 21 radnych ), otworzył I sesję Rady Miejskiej w Wołominie w kadencji 2010 – 2014.

Pkt 2
Ślubowanie radnych

Przed przystąpieniem do wykonywania mandatu  zobowiązani są do złożenia ślubowania

Prowadzący obrady Andrzej Żelezik odczytał  rotę ślubowania :
„  Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczpospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i 
mieszkańców” wyczytywał  kolejno  radnych przybyłych na sesję
Następnie kolejno wyczytywani imiennie  radni powstawali i wypowiadali słowo „ślubuję, 
tak mi dopomóż Bóg”

Prowadzący obrady stwierdził, że wszyscy radni złożyli ślubowanie, a tym samym objęli 
mandaty radnych  Rady Miejskiej w Wołominie i są władni do podejmowania wiążących 
uchwał. 
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Pkt 4  
Wybór sekretarza obrad
                                                         
Na sekretarza obrad został wybrany radny  Adam Bereda w głosowaniu jawnym za – 21 
głosów , przeciw -0, wstrz. - 0

Pkt 5
Andrzej Żelezik – Prowadzący obrady
Odczytał  proponowany  porządek  obrad  w  treści  przesłanej  radnym  wraz  z 
zawiadomieniem o terminie sesji. ( załącznik Nr 2 )

Ryszard Madziar – radny
Wnioskował by w punkcie 7 proponowanego porządku obrad radni dokonali wyboru tylko 
jednego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie.

Radni  wyrazili  zgodę na zmianę porządku obrad polegającą na wyborze tylko jednego 
Wiceprzewodniczącego Rady w pkt.  7 porządku obrad w głosowaniu jawnym za – 21 
głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 6
Andrzej Żelezik – Prowadzący obrady

– Przedstawił informację o trybie wyboru Przewodniczącego Rady. Ustawa z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym w art. 19 ust. 1 mówi, że Rada Gminy 
wybiera ze swego grona przewodniczącego bezwzględną większością głosów w 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.

– Wybór Komisji skrutacyjnej
Do  pełnienia  funkcji  członka  Komisji  Skrutacyjnej  zgłoszono  radnych,  którzy  wyrazili 
zgodę:

1. Arletę Dębkowską
2. Dimitara Jugrewa
3. Emila Wiatraka
4. Janusza Krawczyka

Radni  wyrazili  zgodę  na  powyższy skład  osobowy Komisji  Skrutacyjnej  w  głosowaniu 
jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Celem  umożliwienia  Komisji  Skrutacyjnej  ukonstytuowania  się  i  przygotowania 
Regulaminu głosowania radni postanowili  o ogłoszeniu 10 min. przerwy za- 21 głosów, 
przeciw-0, wstrz.-0

Po przerwie radny Emil Wiatrak poinformował, że został wybrany na przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej powołanej do  przeprowadzenia tajnych wyborów Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Wołominie. Radni  Dimitar Jugrew, Janusz Krawczyk, Arleta Dębkowska 
to członkowie Komisji Skrutacyjnej.
Komisja  przygotowała  Regulamin  według  którego  zostanie  dokonany  wybór 
Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wołominie.   Regulamin  ten  został  odczytany 
radnym,którzy  jednogłośnie  zaakceptowali  ten  regulamin,  w  głosowaniu  jawnym za-21 
głosów, przeciw-0, wstrz.-0, a jego treść stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 
( na co radni wyrazili zgodę za-21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0 )
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Rozpoczęto zgłaszanie kandydatur do pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej:
Zgłoszono następujące kandydatury radnych:

1. Igor Sulich – wyraził zgodę na kandydowanie
2. Andrzej Żelezik – nie wyraził  zgody na kandydowanie
3. Marcin Dutkiewicz - wyraził zgodę na kandydowanie 

Zamknięto listę kandydatów. Za zamknięciem głosowało 21 radnych, przeciw-0, wstrz. -0

Krzysztof Wytrykus – radny
Podziękował radnemu Andrzejowi Żelezikowi za 20 letnią służbę dla Wołomina. Choć na 
sali padły słowa, że niektórzy radni są rak samo doświadczeni jak Andrzej Żelezik. Jednak 
to Andrzej Żelezik jest już szóstą kadencje radnym, a w poprzedniej kadencji, przez cztery 
lata  piastował  funkcję  Przewodniczącego  Rady.  Był  wielokrotnym  przewodniczącym 
Komisji Finansowej i Wiceprzewodniczącym. Jest postacią, która w Wołominie jest znana i 
szanowana. Radny powiedział, że wszyscy kochają Andrzeja Żelezika i mają nadzieję, że 
obecna  Rada  Miejska  będzie  pracowała  pod  duchowym  przewodnictwem  Andrzeja 
Żelezika. 

Andrzej Żelezik – radny
Podziękował koledze Krzysztofowi Wytrykusowi za te ciepłe słowa i wszystkim radnym za 
okazanie dowodów sympatii. Postara się być kolegą wszystkich i radnym, który nie będzie 
patrzył na podziały, które w okresie wyborów występują. Dla dobra gminy należy usiąść 
przy  wspólnym stole  i  bez  złośliwości  należy  pracować.  To  są  gospodarcze  sprawy  i 
należy wypracować ten konsensus. Podziękował  również radnym poprzedniej  kadencji, 
których  na  sali  jest  kilku.  Podziękował  sołtysom i  Przewodniczącym rad  Osiedlowych, 
Burmistrzowi  Wołomina,  Zastępcy Burmistrza.  Pracownikom Urzędu  Miejskiego,  którzy 
przez  cztery lata  współpracowali  z  nim.  Podziękował  za  niezwykle  aktywną  pracę  dla 
dobra gminy i jej mieszkańców. 
Miał  nadzieję,  że w obecnej  kadencji  radni  również będą pracowali  dla  dobra gminy i 
życzył  wszystkim  rozpoczynającym  nowa  kadencję  radnym  wytrwałości  i  sukcesów w 
działalności dla dobra gminy.

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Z  tytułu  współpracy  z  Andrzejem Żelezikiem jako  Przewodniczącym  Rady w  ostatniej 
kadencji  i  w  długoletniej  dotychczasowej  współpracy,  gorąco  podziękował  za 
merytoryczną, wspaniałą współpracę na rzecz naszego miasta i  jego mieszkańców. Cel 
jaki  zawsze przyświecał  tej  współpracy i  realizacja  tych  zadań to  było  dobro  naszego 
miasta i jego mieszkańców. Cel jaki przyświecał tej współpracy, realizacja tych zadań to 
było dobro naszego miasta, a doświadczenie i nauka Pana Andrzeja Żelezika w obecnej 
kadencji rady będzie przykładem do naśladowania dla wielu z radnych. Burmistrz życzył 
owocnej współpracy dziękując jednocześnie za dotychczasową. 

Ogłoszono 10 min przerwę ( za -21 głosów, przeciw-0, wstrz.  -0)  umożliwiając Komisji 
Skrutacyjnej przygotowanie kart do głosowania.

Po przerwie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne mające na celu wybór 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie spośród zgłoszonych kandydatów. 

Po zakończeniu głosowania  ponownie ogłoszono przerwę w obradach ( za -21 głosów, 
przeciw-0,  wstrz.  -0)  podczas  której  Komisja  Skrutacyjna  obliczyła  oddane  głosy  i 
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sporządziła  protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  i  ustaliła  jego  wyniki.  Następnie 
protokół  z  obliczenia  głosów  oddanych  w  głosowaniu  w  wyborach  Przewodniczącego 
Rady Miejskiej  w Wołominie  sporządzony na sesji  w dniu  2  grudnia  2010 roku został 
odczytany radnym. (Treść protokołu stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu) W 
wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego radni Rady Miejskiej w Wołominie wybrali 
Marcina Dutkiewicza do pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie 
w kadencji 2010 – 2014 co stwierdzono w  uchwale   Nr I-103/2010  w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie.

Prowadzenie obrad na I sesji Rady Miejskiej przejął nowo wybrany Przewodniczący Rady 
Miejskiej Marcin Dutkiewicz.

Pkt 7
Rada postanowiła  w głosowaniu  jawnym za-  21 głosów,  przeciw-0,  wstrz.0,  że Wybór 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie przeprowadzi Komisja Skrutacyjna w 
składzie powołany do wyboru Przewodniczącego Rady

Komisja  zaproponowała  by  wybory  Wiceprzewodniczącego  Rady  odbyły  się  według 
takiego samego regulaminu głosowania jak przy wyborze Przewodniczącego Rady. Radni 
wyrazili na to zgodę w głosowaniu jawnym za – 21 głośów, przeciw-0, wstrz.-0.
Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Emil  Wiatrzk  odczytał  ponownie  regulamin 
głosowania wyboru radnego do pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 
Wołominie. Jego treść stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

Rozpoczęto  zgłaszanie  kandydatów  do  pełnienia  funkcji  Wiceprzewodniczącego  Rady 
Miejskiej:

1. Katarzyna Lubiak – wyraziła zgodę na kandydowania.

Innych  kandydatów  nie  zgłoszono,  dlatego  rada  wyraziła  zgodę  na  zamkniecie  listy 
kandydatów w głosowaniu jawnym za- 21 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Ogłoszono 10 min przerwę ( za -21 głosów, przeciw-0, wstrz.  -0)  umożliwiając Komisji 
Skrutacyjnej przygotowanie kart do głosowania.

Po przerwie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne mające na celu wybór 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie spośród zgłoszonych kandydatów. 

Po zakończeniu głosowania  ponownie ogłoszono przerwę w obradach ( za -21 głosów, 
przeciw-0,  wstrz.  -0)  podczas  której  Komisja  Skrutacyjna  obliczyła  oddane  głosy  i 
sporządziła  protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  i  ustaliła  jego  wyniki.  Następnie 
protokół z  obliczenia głosów oddanych w głosowaniu w wyborach Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej  w Wołominie  sporządzony na sesji  w dniu  2  grudnia  2010 roku został 
odczytany radnym. (Treść protokołu stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu) W 
wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego radni Rady Miejskiej w Wołominie wybrali 
Katarzynę Lubiak do pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Wołominie w 
kadencji  2010  –  2014  co  stwierdzono  w   uchwale   Nr  I-104/2010  w sprawie  wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie.
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Ryszard Madziar – radny
W  imieniu  Radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości  pogratulował  radnym  Marcinowi 
Dutkiewiczowi i Katarzynie Lubiak wyboru do pełnienia tych zaszczytnych funkcji. Również 
wszystkim  radnym  pogratulował  wyboru.  Chciałby  by  mandat  zaufania  uzyskany  od 
wyborców, przez te cztery lata radni spłacili w jak najlepszej formie. 

Marek Górski – radny
Poprosił by Pani Katarzyna Lubiak – nowo wybrana Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 
w Wołominie powiedziała kilka słów o sobie. 

Katarzyna Lubiak – Wiceprzewodnicząca Rady.
Była pewna, że z biegiem czasu pozna się z pozostałymi radnymi. Startowała z listy Prawa 
i Sprawiedliwości. Będzie się starała jak najlepiej wykonywać funkcje wiceprzewodniczącej 
Rady Miejskiej bo jest to dla niej zaszczyt.

Pkt 8

Marcin Dutkiewicz – Przewodniczący Rady
Przypomniał  o  wypełnieniu  i  dostarczeniu do biura Rady miejskiej  druków,  które radni 
otrzymali  tj.  informacja  o  radnym,  Pit  -2  oraz  oświadczenie  majątkowe,  na  co  nowo 
wybrani radni maja 30 dni od złożenia ślubowania.
Istotną sprawą jest sposób dostarczania korespondencji do radnych. Zawsze w ostatniej 
chwili  wynikają jakieś sprawy. Czasu przed sesją jest zawsze mało na dostarczanie tej 
korespondencji  do  radnych  za  pośrednictwem  poczty  polskiej.  Dlatego  należy  się 
wspólnie, jako rada  zastanowić nad wybraniem  najwłaściwszego sposobu dostarczania 
by uniknąć sytuacji takiej, że ktoś nie dostał materiałów na sesje, bądź otrzymał za późno. 
Sprawę tą odłożono do rozważenia na następnej sesji. Kolejna sesja odbędzie się około 
połowy grudnia. Druga tura wyborów jest 5 grudni,  PKW ogłosi wyniki i będzie 7 dni na 
zwołanie sesji.  Prosił  radnych o śledzenie stron internetowych urzędu gdzie pojawi  się 
informacja o terminie sesji. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Zaprosił obecnych na spotkanie z Wojewodą Mazowieckim, które odbędzie się w dniu 2 
grudnia 2010 roku o godz. 19.00 w budynku przy ul.  Wileńskiej 32, II  piętro. Tematem 
spotkania będzie omówienie ciągów komunikacyjnych i  tego co czeka mieszkańców w 
przyszłym roku. Chodzi tu o węzeł wołomiński S8 i S17, a także omawiane będą inne 
ważne sprawy naszego miasta. 

W związku z wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Wołominie 
Marcin Dutkiewicz zamknął I sesję Rady kadencji 2010 – 2014 w dniu 2 grudnia 2010 roku 
o godz. 14.45. Podjęte na sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

Protokołowała                                Sekretarz obrad                        Przewodniczący obrad

Grażyna Płaneta                           Adam Bereda                                    Andrzej Żelezik

                                                                                                               Marcin Dutkiewicz 
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